

Ref :

ADM/LMN/2025/129

المرجع :

Date:

11/12/2025

التاريخ :

LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI

To : All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

النشرة البحريّة المحليّة لإمارة أبوظبي
إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة
والمشغلين البحريين في أبوظبي

Location : Abu Dhabi Offshore

الموقع : قبلة سواحل أبوظبي

Subject : Marine Survey Operations

الموضوع : عمليات مسح بحري

Please be informed that Marine Survey Operations will be carried out at Abu Dhabi offshore starting Friday 12th December 2025 at 06:00 am to Thursday 15th January 2026, at 06:00 pm as per attached illustrative map and coordinates.

نحيطكم علمًا بأنّه سيتم تنفيذ عمليات مسح بحري قبلة سواحل أبوظبي اعتباراً من يوم الجمعة الموافق 12 ديسمبر 2025 في تمام الساعة 06:00 صباحاً و حتى يوم الخميس الموافق 15 يناير 2025 في تمام الساعة 06:00 مساءً، بحسب الخريطة التوضيحية والإحداثيات المرفقة.

For early warning and agreement of safe passage, communication can be established with survey team through:

لإنذار المبكر والاتفاق على توفير ممر آمن، يمكنكم التواصل مع فريق المسح عبر:

Party Chief:

Mr. Mahmoud El Banna - Mobile No:
0555491380

مشرف عمليات المسح:

السيد/ محمود البنا - هاتف متجر: 0555491380

All users of waterways, mariners and maritime operators are advised to be vigilant, navigate with extra caution and stay well clear of the area of operations.

يُنصح جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين بتواخي مزيد من الحذر والابتعاد عن منطقة العمليات.



سيف المهيري

الرئيس التنفيذي - أبوظبي البحريّة

Capt. Saif Al Mheiri
CEO - Abu Dhabi Maritime

الخريطة التوضيحيّة والإحداثيات
Illustrative Map & Coordinates



points	WGS84 LAT	WGS84 LONG
A	25°26'54.18"N	52°57'19.50"E
B	25°23'5.45"N	53° 2'0.59"E
C	25°22'20.66"N	53°15'56.02"E
D	25°25'23.19"N	53°27'50.38"E
E	25° 8'14.14"N	54° 0'1.12"E
F	24°49'21.22"N	54°36'36.16"E